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Piievakord
29.09.2010.a. toimunud Luunja valla iildplaneeringu teemaplaneeringu ,,Tartu linna idapoolse
ringtee teemaplaneering" avalikul arutelul lahendamata jiitinud AS Fortum Tartu, AS Telver,
AS Giga poolt esitatud lahendamata jdiinud ettepanekute tiiiendav arutelu

Kuulati:
Aare Anderson
Lohkva kiilas asuvad suured triristus- ja energeetikaettevdtted (AS Giga, AS Telver ja AS Fortum
Tartu) ei ndustu nende ettevdtteid teenindavale transpordile kavandatud liikluskorraldusega.

Urmas Ahven
Lahendamist vajab 2 probleemi:

1) vOimalik idaringteelt mahasdit Soojuse teele;
2) otstarbekaima liikluskonalduse skeemi leidminsAS Fortum Tartule kuuluva

koostootmisj aama kiittega varustamiseks

Anal0iisiti erinevaid liiklusskeeme.

Tiit Veeber
Tartu Jdujaam asub Lohkvas. Elektrijaama tarbeks on pdhjapool Tartut tiles t66tatud turbarabad,
kust liihima paariktimne aasta jooksul veetakse aastas ca I100 koormat turvast jaama tarbeks ning
tagasi tuhka ca I|Yu See on suur veoste hulk. Ndlvaku t?inaval on maksimaalne vajadus liigelda
25. raskeveokil.

Analtiiisi tulemusena leidsid kdik osapooled, et kiitiseveokite lubamisega p6hja suunast Ndlvaku
t?inavale kaob vajadus tulevaselt idaringteelt mahasdidu vajadus otse Soojuse teele.
Tehti Luunja Vallavalitusele ettepanek vastav lahendus edastada Tartu Linnavalitsusele
korrigeerimaks V?iikelohkva maaiiksuse ja selle liihiala,Ndlvaku tn 1, Ndlvaku tn 2, Ndlvaku tn



Tl7 jaN6lvaku tn 19 kruntide detailplaneeringu lahendust lubamaks koostootmisjaama ktittega
varustavale transpordile liiklemine Ndlvaku tiinaval.
Eeltoodud ettepaneku rakendamisel n6ustuvad AS Giga AS Telver ja AS Fortum Tartu pakutud
liikluslahendusega ning loevad nende poolt esitatud ettepanekud rahuldatuks.
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